

To : HSBC Broking Securities (Asia) Limited (“HSBC Broking Securities”)

致：滙豐金融證券(亞洲)有限公司(「滙豐金融證券」)

China Connect Service - Withdraw Consent to the Supplemental Personal Information Collection Statement

中華通服務 - 撤回同意個人資料收集補充聲明

Account Number 戶口號碼	
Account Name 戶口名稱	

- I/We request to withdraw my/our consent for HSBC Broking Securities to use my/our personal data for the purposes set out in the Supplemental Personal Information Collection Statement concerning China Connect Service.

本人/本人等要求撤回本人/本人等就滙豐金融證券根據個人資料收集補充聲明所載關於中華通服務使用個人資料的同意指示。
- I/We acknowledge and confirm that this withdrawal of consent instruction will become effective after HSBC Broking Securities having processed the same. Thereafter, HSBC Broking Securities will only be able to carry out my/our liquidation instructions and provide me/us with limited China Connect Service.

本人/本人等承認並確認本人/本人等的撤回同意指示於滙豐金融證券成功處理完成後才生效。此後，滙豐金融證券只能執行本人/本人等的平倉指示，及向本人/本人等提供有限的中華通服務。
- I/We also acknowledge that my/our personal data may continue to be stored, used, disclosed, transferred and otherwise processed for the purposes of complying with the requirements of the Stock Exchange of Hong Kong Limited and its rules in force from time to time in connection with the China Connect Service, and my/our personal data may be retained by HSBC Broking Securities for not less than 20 years according to the regulatory requirements.

本人/本人等進一步確認本人/本人等的個人資料，仍可能會為確保遵守香港聯合交易所有限公司就中華通服務不時發佈生效的要求和規則，而繼續被儲存、使用、披露、轉移或作其他處理，且滙豐金融證券可能會根據監管規定保留本人/本人等的個人資料至少 20 年。



Signature of Principal/Sole Account Holder:
主要/唯一戶口持有人簽署

X

Name of Account Holder:
戶口持有人姓名：

Date:
日期：

Signature(s) of Additional Account Holder(s):
其他戶口持有人姓名及簽署:
(applicable to joint account)
(適用於聯名戶口)

X

Name of Account Holder(s):
其他戶口持有人姓名:

Date:
日期：

The English text shall prevail in the event of any inconsistency between the English and Chinese texts.
中英文本如有任何歧義，概以英文本為準。